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toezegging
portefeuillehouder Toezegging stand van zaken afdoeningstermijn

1 9-sep-14 wethouder Geertsma

nav: B&W besluit zoetwatervoorzieningen Hoge Zandgronden:. De wethouder is 

van plan om samen met de commissie diverse installaties te bekijken zoals 

installaties die drinkwater oppompen, rioolzuiveringene en waterbergingen

Het bezoeken van de diverse installaties wordt 

uitgesteld tot het voorjaar 2017.
2e kwartaal 2017

2 9-6-2015 wethouder Geertsma

De wethouder stelt voor om het voorliggende voorstel (over duurzaamheid) wel 

vast te stellen en dan na de zomer een avond met de raadscommissie te beleggen 

om over dit thema door te praten en de uitkomsten daarvan in een aanvullend 

voorstel vast te leggen

Themabijeenkomst is geweest op 26 mei 2016. 

Het aanvullende voorstel zal in maart 2017 

komen (i.v.m. personele wisseling 

duurzaamheid).

2e kwartaal 2017

3 5-4-2016 wethouder Geertsma

Supplement op notitie huishoudelijk afval 2.0, deze suppletienota zal worden 

aangevuld met aanvullende gegevens en weer worden aangeboden aan de 

commissie FDM

wordt begin april besproken in college, mei in 

commissie.
2e kwartaal 2017

4 6-12-2016 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de brief inzake Entingheweg te Dwingeloo (ingekomen brief 

17a.) zegt de wethouder een evaluatie van de nieuwe fietsroutes die met name 

door scholieren wordt gebruikt toe.

5 10-1-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van het voorstel: Uitgebreide actualisatie GVVP, zegt de 

wethouder toe om de suggestie van mevrouw Mones om de fietsroutes naar 

Meppel in beeld te brengen, deze mee te nemen in het plan.

4e kwartaal 2017 irt KOR

6 7-2-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Fietspad tracé De 

Vennen/Mussels zegt wethouder Geertsma toe om de monitoring te evalueren op 

de gemaakte keuzes wat betreft het beïnvloeden van het rijgedrag.

3e kwartaal 2017

7 7-2-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Fietspad tracé De 

Vennen/Mussels zegt wethouder Geertsma toe dat daar waar de meeste 

voertuigbewegingen plaatsvinden (De Vennen) na de realisatie van het fietspad 

het aantal auto's nog eens te monitoren.

3e kwartaal 2017

8 7-2-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Fietspad tracé De 

Vennen/Mussels zegt wethouder Geertsma toe dat indien nodig (wat volgens hem 

niet in de verwachting ligt), hij niet terug naar de raad komt voor extra middelen, 

maar dat binnen de eigen middelen beheer openbare ruimte naar een oplossing 

gezocht wordt.

3e kwartaal 2017

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de vergadering van de raadscommissie 

Fysiek Domein en Middelen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. 

Toezeggingen die in de commissie Sociaal Domein of de raad zijn gedaan komen op het overzicht van het betreffende orgaan.



9 7-2-2017 wethouder Smidt

Naar aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel: Grondexploitatie 

Kalterbroeken zegt wethouder Smidt toe om iedere fase te evalueren en deze aan 

de raad voor te leggen.

10 7-3-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 7: Voorstel tot vaststelling startnotitie KOR 2.0: Op verzoek van de 

heer Siebering (PvdA) zegt wethouder Geertsma toe dat daar waar de nieuwe 

omgevingswet raakvlakken heeft met het Kwaliteitsplan Openbare Ruimte, daar 

waar nodig de wet wordt geïmplementeerd.

4e kwartaal 2017

11 7-3-2017 wethouder Geertsma

Agendapunt 7: Voorstel tot vaststelling startnotitie KOR 2.0: Op verzoek van de 

heer Siebering (PvdA) zegt wethouder Geertsma toe dat de indexing van 

zwembaden over de implementatie van de begroting 2018, een discussiepunt 

binnen het college wordt.

4e kwartaal 2017

12 7-3-2017 wethouder Smidt

Naar aanleiding van de vraag van de heer Doeven over een geplande luchtrotonde 

boven Steenwijk, zegt wethouder Smidt toe hierover contact op te nemen met de 

collega's van Steenwijkerland.

De wethouder heeft contact gehad met 

Steenwijkerland, dit heeft niets opgeleverd.
2e kwartaal 2017

13 7-3-2017 wethouder Geertsma

Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Masselink over het 

afvalbrengstation in Meppel, zegt wethouder Geertsma toe na een jaar naar de 

raad met een evaluatie en de voortgang te komen.

dienstjaar 2017 wordt dan geevalueerd. 1e kwartaal 2018

14 4-4-2017 burgemeester Jager

Burgemeester Jager zegt toe om tijdens het overleg van de veiligheidsregio 

Drenthe in te brengen dat bij het uitrukken van de brandweer een afweging te 

maken over het verplichte aantal mensen bij de uitruk aanwezig dienen te zijn.

15 9-5-2017 wethouder Smidt

Wethouder Smidt zegt toe om de vraag van de heer Doeven namens de Niet 

Coalitie Partijen (NCP) over de stand van zaken wat betreft het leliedossier, 

schriftelijk te beantwoorden

16 23-5-2017 wethouder Smidt
Op voorstel van de heer Puper zegt wethouder Smidt toe om de deelnemende 

partijen aan Westerveld op Glas voor te stellen om het bedrag van € 20.000 

bestemd voor eventuele juridische ondersteuning, te delen.


